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MPD CAPRS Case Report - MP-16-322339

Suspect

Rols [ Roja '#:

5001

Name: Djam, Carllon Chia

Resldentes SRR

Tolophone: B

Date.of Birth: [ ] Evént Age: 20 Est. Age:'20.« 20
“Roge:: ‘Black-

Sex: Male

Holght: 517

Bulld:: ME-

RersofalDeseH /fpjgg‘a_ >

Calagory: Descrlplion Rélaled Offerissy Qormenfs
" Complexioly Dark

Hair Lengthy Short:

Saspécts

Role’ Rolei#:: 5002

Namg; Johnsph, Tamarlon-Roman

Residbncer

Telephonei
Dato of Birth:
Race:-

Saexy

Helght:
Bujid:

S6rsonal Deseriplion

Evont Age: 18

Est.Age: 18~ {8

Calzoony- Dixserintion Relaled Offonse Commens,
Complexion Dark

Halr Length Short
Suspect

Role ! Role #: 5003

Nama: R

Resldence; -

Telephone!

Date of Birth: By Event Age ) Est. Age: EEER]
Raco: B

Sex! EE

Helght:

Bulld:

‘Personal Descrplion

Caleaory. Description, Relpted Olfense Cormaeis,
Complexion =

Faclal Hair B

Suspect
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MPD CAPRS Case Report - MP-16:322339

Role / Role #! $004

Name: Buford, Ray Rennall
Residance: _
Talephpne: —

Date oF-Blrth: -
Race: Black:

Fox:- Male

Helght:

Bung:

Evernt Age; 19

Est. Agi18 219,

‘n“: :
Haif Lenglh Shoit,
Half Siyle -AfroNatural
‘Suspect;
Role./ Role'#: 5008,
Namer Johason, Filmel Dior
restince L
Telophons; [ ]
Date 6f BIrth [ Event Age} 19 ESt: Age: 19.- 19
Rage: Black
Sexi Male
H'el’:ﬁgiﬁ;
Build:
Suspéct
Role [ Rola #: 5006
Name: Hardin, Klanta Tyree
Rottones e
Telephono: AR
Date-of Birth! [ ] Event Aga: 10 Est, Age! 19 - 19
Race: Black
Sex: Male
Helght: 510 - 510
Bulid; R}
Witness
Role ! Role #: Wo01
Name: Thomas, Klondre Dshaun
Resldance;

Telephone: B
Data of Birth: [ o]

Race: Black
Sex: Male
Helght: 600 - 601
Bulid: ME

Event Age: 18

St, of Origin:

Est. Age: 18- 18

AR
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Other

o100t

Role. Rolo #;
Name: Unk, Méirick.
Residence; -]
Tolephone: EnEmms
Datly 8t Blrth; Event Age: 0 Est. Age: 0
Rats! Black:
Sox: Mals
Helght:
Bulld
Relationships.
voor SRR B OTOBT i Merriok
Voo B S001  jarm, Carlon
voot s s SO0 Buford; Ray
Modus Operandi
Category, Deserintion Rélaled Offinds Cempents
Ciimé Eldfherits “Someone. Can 1D-Suspe¢!’
Crime Elements Alcghof '
Criiné. Location Aparimeiit
Non:lnventorled Property
Propertyand Evidence
Pl ltem #  Désefiption Oownér Qty Make/ModiSer # AuthID DspDt  Dsp Mnr
2016:30375 1 ] Voot 4 007640 Sep 27, Relesse
: : . 2016
2016-30375 2 BLACK BRA Voo1 1 007640 Sep 27, Relsase
2016
2016-30375 3 vool 1 007640 Sep 27, Release:
2016
2016-30375 4 PAIR OF BLACK UNDERWEAR vootr 1 007640 Sep 27, Release
2016
2016-30772 4 SEALED ENV CONT 2 VIDEO DISC, 1
SURVEILLANCE Fi4 RADIUS@ 15APTS
2016-30895 1 CONSENT TO SEARCH FORM FOR CELL PHONE 1
2016-30895 2 CONSENT TO SEARCH FORM FOR CARLTON 1
DNA & KIT
2016-30896 1 BUCCAL SWAB NAME/! 8/1 CARLTON 1
2016-30897 1 SAE EXAM REPORT 1
2016-31032 1 BUCCAL SWAB FM RAY BUFORD i
2016-31033 1 BUCCAL SWAR FM KIANTE HARDIN 1
2016-31034 1 BUCCAL SWAB FM FILMEL JOHNSON 1
2016-31035 1 BUCCAL SWAB FM TAMARION JOHNSON 1
2016-31036 1 MPD CONSENT TO SEARCH FORMS 4
2016-31887 1 DATA DISC, PHONE EXAM DATA (LAB # 2016- R
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285) |

"End of réport for case MP-16-322339. Print ID: 9ddd53f2-bf{b-426d~b7ea-bEB66e17baf8
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MPD CAPRS Stipplements - MP-16-322339

Case Supplement Minneapolis Police Department CCN: MP-16-322339
<S‘Upp!ement,Number: 1
Author: 004799 - Sherral Schmidt Date Printed: Sep 30, 2016

Supplement.of St Sehmidt #004799 on 09/03/2018 20:47

On 09/02/?0 16:. | avas v rkmg 710 mghts vihich is the evening investigative ¢ar: Lreceived a call from dispatch-aski ing if | would
cantact a B Dicpatch explained this was in-refation té hef daughter being sexually-assaulted.

and réceived a-eall from her

explaified thatisfie; Jives
that.ner dauqhter did not wani fo file'a

| called at the number provided. m

daugtiter saying she'had been sexually assaulled earllet-in the: day: ‘ ‘explain

fand that she Wanted to: ﬁ!e one on her behalf | explained’ihg process:for. ling. ?rcpon and thaf vie ‘can't force her daughtu
» B said'her daughter. ritly:ait 1he: hospital and she believed: ‘she-was

explained she would b !eavmg‘ om" after speakmg witkirme fo. B ith

p
gettm“"iarsexual assauit exarm.
heg: dau’g,hter

l*gffér‘ed to, méat vith and her daughiter-when she arfiveds digeuss i event, [ Said she-would. try to
éncoiirage her daughter to come in and speak with me.

On 09/03/16 at 1851 hours | received a call from % She said:that ier daughter Was willing'fo. cme and speak with.me
about what happened. We set up a time to meet at ours, .

Case Supplement Minneapolls Police Departrent CEeN: MP-16-322339
Ssjpplement Number: 2 )

Author: 004799 - Sherral Schimidt Date Privitad; Sep 30, 2016,

Supplement of Sgt S.5chmidt #004799 on 09/03/2016 22:31

Ort'todays date | met with S | . |'spoke with R alone in interview room T. She
told me shé.wasn't sure she Wane to reon{ ) cnma and ‘
She explained that i 2 ’ . he suspects-are football players, She askéd a

number of questions rela mg lo the mveshgat ve proce;s evidence co tecuon. testifying, -and what happens if shedoesnt repont. |
answered her quesbons and she then sald she wanted 1o give me a “Statérment,

| conducled a recorded inlerview with the victim in Room T. | asked [ to explain what happened. explained that she was

% U of MN football game on Thursday night, Afler the game several people made plans fo go out. She left the field at
around 2345 hrs and returned to her apartment at around midnight. Upon amival at the apartment she look a shot of 100 proof
vodka. She then got cleaned up and ready to go out. Prior to leaving she took 4-5 more shots of vodka.

Viclim sald she was feeling upsy when she left her apanment and went 1o a few different parties on campus. Initially she started
the night with her friends Bl el T . Through the night some of the group went separale ways
and o dsfferent partles. A er gomg lo a few pames she was told about a party al The Radius apariments byF

- L a0 B8 She went to the apariment building and there was a parly on
— l ere were parhes in a few different apariments and she weni to a few of thern but

aventually ended up hack al the apartment on the first floor,

thleat the apatiment on the first floor she saw Cad\on and a male inlroduced as'She knew who Carlton Was—
L bt didn't know who' She said she was sitling on the couch between the two of therm and she got

g sehse | ey were inlerested in her. She felt lhey were flirting with her, She sajd there was a conversation about how {he floor
plans in the various apartments were all different. She said Cariton said he fived in the building and asked if she wanted to see his
apartment. Once at the apartment she didn’t see anyone else in \he apariment. Carlton lold her his roommate Tarmarion was
sleeping and his other roommate was In one of the bedrooms with his ghrlfiend. Carlion suggested they go in his room.
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ML) G no vappivenen.. .

They want Into Carltons room and -she.said there was & bed In {he mlddle of the raom. Whe bud didnl have any shcels on R and
she sald | here was only a light colored Blanket on the bed‘ ‘ : : ‘

v , v - says at 50M8 pomz her. clothes ware removed, but she
s Unsure of how! mpp ved, She mcoliects be ng naked and Carl lon belng naked. She said he was kneeling on the edge of he
bed and she was performing «oral:sex.on him and that- inserted his'penis In her.vagina from behind, She sald neither of:them
v.re(ew.}aculat!ng and sho was Ja to get them:to ejaculate a0 she'could leave, - sald Carlton: abruptly lefl the room’
leaving her alone with _ After several mlnutes- left tha-foom and she didn'l sesim after that,

Victim said that after JEBEE left the' room Tamarion entered thé:room. She.
She remembers having a conversafion with hirm about: Tindef and then remembers having oral and vaginal sex witn him. She
doesn't have. a recall about'how the sex-acls starled, Victim did remamber seelng saveral people being:around-and walching..She
described it as a !na of peoplei like they were: waiting for- their turn. ‘She‘remembers people having thelr phones: out bul- doe°n‘(
specifically remember if video or-pholo's were taken. She recalls yelling for them to stop sending people in'the-room becauss she-
couldnt.handle it Viclim described wrapping herself In the blanket that:was on the-bed to iry and shisld herself from the -people-In
the room. She sald she'was trylng. tqget ‘her clothes but was uisuccessful.

While lying on‘the bed she haga recolhmhon of two men: trylrig:to force. thejr penises into fo her mou!h -whifé anothar: e was
having vaginal sex with her, On«, ﬂof-the males: that was forclng’ thelr panises inlo her mouth 15-a maie Dior, While
this 15 happering a male XS ‘Ray came’ into the room and she [hougl {he:was going 1o help-her. Ray -Is

Ray d!d not help and instead {fied to make her suck hls penis, Vieting sald that.after a few minules Ray took”

charge and moved everyone oul of the:way-and Began having vaglnal sex with: her, She described it as fdst-and hafd causing her
paln,

Afler-about an hour to an hour and half she was able 16 get dressed and léave, Victim sald she was scared during the assaull,
didn't feel ike she could leave, and at some points believed she was bemq held down, She wasn't clear if she-was belng held down
or her fear was preventing hu from moving. Viclim remembers iying lo push pseople. off her by pushing or their lafmachs and
being unsuccessiul. Victim: sald sha.was eVentually ablé o gel-dressed and [&ave,

Victim sald that there were ofher men thal had sex-with her but he-ones’ mentioned

Victim told me that shoitly afler leaving - she réceived an Jnstagram message from Carllon wanting to talk, She. agreed to meel him
and wenl back lo his room. She agreed to mieet with him and went back'to his room: He asked her if she was coal with what
happened, She then showed e al lnstagram meégsage thread. On-the fight of the Incident Carlton asks her to come'to the room
and talk with him. Bhe reports: she did and he:was' checking to ses if she wag ok, The afternoon of the mchentdate there is
another exchange, He lalks about them Flcking and him sending out a gioup’ essage lo the new players tetllhg them abaut her
and [EEEEEE "doing " | took. pletures of the ressages with my clly phone and:Will add thef to the case file.

Victim sald she had a text convefsahon with a male named Merrick, -wa asking him if he heard anything about the previous
night and he responds he heard so;mthmg about a girl at the Radius. She lells him its her and he sald it was a frashman, not her
and it wasn't that bad. Merrick's number is || | I She forwarded the texts to my city cell phone.

Victim sought medical care at H.,lg'dson Medlcal Center and while fhere had a SANE exam completed. Her clolhing was bagged up
and she gave me lhe cothing. Clothing will be invenioried.

Case Supplement Minneapolis Police Department CCN; MP-16-322339
Supplement Number; 3
Author: 004799 - Sherral Schmidt Date Printed: Sep 3Q, 2016

Supplement of Sgt 5.Schmidl #004789 on 09/03/2016 22:35
Known social media accounts,

Instagram account names for the suspects are; Carlton is sauce_cario
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MPD CAPRS Supplements - MP-16-3223ay

Dior is that boy dior

Snapchat account names for the suspects are; Ray RJbaby21

Case: Stipplement ‘Minneapolis Police Department GCN: MP16-322339
Suppiement Number:. 4

Author 004799 - Sherral Sehmidt Date Printed: Sep 30, 2016

Supplement of Sgt 5.8chmidt #004789 on 09/04/2016 00:04

A check:of the rosfer Via tie.l) of M website shiows thetfollowing players:with: matching first riariies thiaf were repoited by the victim;
Nerrick Jackson,,Dior Johnson, Tamarion Johnson, Carlton Djam, Ray Dixon-@nd Ray: Buford, ‘ ‘

-Case Supplement Minheapolis Police Department CGN: MP-16-322338
Supplement Nuinber; 5
Author: 109078 - Alison Murray Date Printed: Sep 30, 2016

Supplenignt:of CFVA AMurray #109079,6r (9/07/20116.22:55
Crifg Lab Unlt, Video Recovery Report

On‘9i8/6 | received:a phone-call from Sgt-Wenfe Sex Crimes, requesting | accompany him to recover suryeillance videorfrom.
Radius @ 15. Apariments, 701 15{h Ave SE,

g

On /7116 Sgl Wente; Sgt Faulconerand | went to the ‘apartment complex. Sgi Wente reviewad camera views from the.rental. office;
to determine relevant camera angles. Maintenance ‘Supervisor Harley showed me the digital video recorders (DVHSs) located in the

utifity: closet.

There were two Nuvico H264 960H DVR- units, sach recording 16 cameras. A password of [EESEESEEEIE Va5 niered on
gach DVR lo galn access to the menu funclions.

DVR #1: Serial Number )
The time-displayed on the DVR monitor was approximately 56 minutes fasterthan the time on my call phong,

The following surveillance video was exported to a Department-lssued jump drive in its native video format:

Cameras 1 & 2 on 9/2/16 from 0200 hours + 0430 hours (0266 hours - 0526 hours DVR display time)

Sea iy

DVR #1: Serlal Number & & &

The lime displayed on the notr was approximalely 44 minules faster than the time on my cell phone.

The following surveillance video was exported to a Department-issued jurnp drive in its native video format:
Cameras 1, 2, & 7 - 10 on 9/2/16 from 0200 hours - 0430 hours (0244 hours - 0514 hours DVR display time)

Upon returning to the Video Section of the Crime Lab Unl, the hash values of the video content of the jump drives were recorded.
The conlent of each jump drive was copled to a separate disc. The hash values of the video content of the disc copies were
recorded and compared to the original video files and were found to match indicating no data was lost or changed in the copy

process,

The disc coples were labeled, sealed in an envelope with evidence tape, signed, and inventoried In the Property and Evidence
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MPD CAFRS Supplements « MP-16-32233Y
Unit.

A second setof disc copies were made. Sgt Wente and Sgf Faulconer wére fotified the set of diso coples were available to plck
up In the Crime Lab Unit,

*The Departmani-lssusd jump drives vere cleared of heir content.and returned to-the: Forensic Video Recovery Kit.

Case Supplement Minneapolis' Police Department CCN;: MP-16:322339
Supplement Number: 6

Aythor: 002537 - Michael Gustafson Jr.  Date: Printed: Sep+30,:2016

Supp. of Off M.Gustafson Jr. #002537 on .05/08/2016 14:26

CASE SUMMARY:

Of} Séptq[ﬁbéi 07::2016:this Minheapolis Digital Fofensics. Lab-récelVed. a werk réqUgstiom Sergeant Faultonerto exarning.one
céllular phone: The:spedific stipulation of the:requést vas to retfiévé or docuriiant spetific Videos and text messages: storéd on the-
phorie, The-gxaminer-began the-examination proceéss oh Septerdiber07; 2016,

LOCATION OF EXAMINATION: .

Minnedpolis Police Crime Lab
350 &1 -Street South,; Room 102
Minneapolls, MN 55415

EVJDENGE ASSESSMENT:

1. Legalagihority was established by owner.conserit specifically for the examination, 6f the -evidence itenis in a laboratory setting.
The: éxaniner received a copy of the eonsent.to:search. form, and the: document, was stanned-and produced as:a PDF (Portable
Dogument Format), The fesilting POF file was added to the case examinalion disc.

2. The examingy recél\?ed.ﬁ)gs evidénce by hand from Sgt Faulconer and ap evidenca transfer form (¢hain of custady) was
completed documenting the transaction. The document was scanned and proguced as a POF (Porable Document Format), The
restlting PDF file was added to the case examination disc. The examinatlen took:place at the Minneapolis Police Crime Lab.

3. Upon compistion of the examination, the- original evidence was returned to Sgt. Fauleoner. The evidence transfer-of custody form
was updated,

GENERAL FORENSIC PROCEDURES:

1. The evidence was photographed and details about the evigence such as the make, model, and serfal number were entered in
the Forensic Computer Laboratory. Case Management System (FCLCMS), Each evidence item is given a unigue number in the
FCLCMS, .

2. Al forenslc software and equipment used during this examination is licensed to or authorized for use by the examiner and/or the
Minneapolis Folice Department.

DIGITAL MEDIA EXAMINED:

Apple iPhone
a. Model, A1428

b, SINEE
c. IMELEEZ Ll &
d. Phone Number: o
e. Lab # 2016-285-1
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FORENSIC TOOLS AND ANALYSIS:

1, The. examiner used & laboratory computer to complete the analysis and report. The computer-uses Windows 7 as an operating
system. A comprehénsive search of the evidénce llems was completed with eniphases placed on items listed below, The following
apparatuses, scftware, ard-hardware’ was Used t6 complete {he exafriination:

Analysis: Software
a, UFED Physical Analyzegr(15:2.0.213)

Areas.of Focus.
3. Text Messagest
b, Video

‘CONCLUSIONS!

Based on the: inforrhation Tevealed by the digital IN6dI&:exaiination; as well asthe examiner's experlence and training, the-

following findings have: been repieds

The examineér Isolatad gach gvidence-igh: rafo.flig- caliiai  dt the: beginhing of the examination, Using _t'he-imjent_sjs:y:é{f;qm. ’
the éxamlner then anuallj attermpted to.dea or; 8ach evidente item (for-gxample almplane mode). Once:the
frapsmission’ modé:for the evidence lten was. dedctivated it Was:no | Q6F fiecessary. to employ cellular network disruption
tethhigues. ' ‘ C

Lab-# 20162851
Apple iPhone,

1. UFED Physical Analyzer software was' usedto retriave the data stored on Lab # 2016-285-1 (Apple iPhone). The examiner
connected the davice to a lab computer with the UFED Physical Analyzer softwars installed, and-extracted the data sfored onthe
phone, Once the exiraction was: completed, Suf, Faulconer-specified the text messages and videos'the owner gave: consent.to
have Included in-the'report. Orily the specified data was:included in the: report. The report created by:the UFED Physical. Analyzer

software was. added tothe case examination dise and can'be accessed in the folder titied “Phone Report”.

The examiner compared the documented dates:and.times I the generated report to the date and fimes displayed.on the hapdset..
The examiner found the dates and times: fo be aceurat.

The exatmined's rofe is (o extract or document requested information contalned on the avidence llem, Questions related to context
and pertinence should be directed to the' Investigator who requested the examinalion. Any questions regarding the above
procadures of additional information.can.be provided upon-tequest, Ong copy of the case examination disc'was crealed and given:
to Sergeant Fauilconer. Asecond copy of the -case exaimination disc was created. and property inventoried in the Minneapolis. Police
Property Room,

Officer Michael Gustafson
Minneapolis Police Crime Lab
612-673-3175

Case Supplement Minneapolis Police Department CCN: MP-16-322339
Supplement Number; 7
Authorn: 007640 - Matthew Wente Date Printed: Sep 30, 2016

Supplement of Sgt M.Wente #007640 on 09/12/2016 17:44
Supplement of Sgt. Wente, badge #7640 - Investigative Update

CCN: 16-322338

On Seplember 6th, 2016 | was assigned this case for investigation. The following update references investigalive activity from
September 3rd to September 12th, 2016, '
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MPD CAPRS duppisinoie « .

6

On Seplember 6th, 2016 | reviewed the CAPRS repoit regarding this incldent. Beforé | could cortact the-Vietim,

I.received a call fromithe Victin's-parent, (B8 ' immediately asked:what | had
dorie. In-support ofher daudghtér's jvestigation. ) told that | 'had just received the. case and was in [He process of.
Teviewing the iriitial report.. | told that | would like to speak-with her dalighler-at' some. point duiing the:day;

S stated (hat she could bring hér daughter to-meet with mo. EESSEREEEE <ol she would. call.me bacK i, 15'minutes

Due'to the “higher profile” nattire of this Investigation | contacted the Univerélty of Minnesota's Athiletic Diféctor, Mark Coyle, and
advised him-of {he Investigalion.

MPD Cotmmanidsr Chiddo coritactad Chisf Matt Glark, of the U of M Police Depariment, and adVised.him of the Investigation:

Par thie CAPRS regoit, I'contacled the management at the Radius on 15th aparment complex, 701 15th Ave: SE, Minneapalis,

MN, to requast that ihey réview and later provide any onsile sutveillancé video that may hava cagifured the Incidentor the parties
invlved. o o ‘ | R T ’
| revieWed the: fice provided to Sat, Schmigt by SRR, (he: scrdensholadepict & conversation belween
548 "Carlton,” ESEIEERE forwarded he soreenshols torSgt, Schmidt Sot: Schimidt forwarded

‘them to me Jif Einal fori:

Bagéd upon'the descriptions of the, suspecis and thelr first:names | reviewed an opling version. of. %016 Gopher Foolball roster-and
was ébig to qéiet'ﬁnlinq;vyfﬁ‘rsﬁ names, whio. was most fikely involved In this inéident; "Carltop” ts Djam, "Tamaren” is Tamarion
Johngon, “Dior* Is Djor.Johnson, "Ray" was Ray Buford or Ray Dixon.

I conlacted the Hudson, Wi Médioal Genter regarding the Sexual-Assault Exam (SAE) thal [ had participated in. The:charge
nurss at the Hudson. fedical Center advised me that the “kit" was taken to the’ SL, Crolx Valley iSexual Agsalilf Response: Team
(SARTy center in River Falls, W, | planned on retrdeving the kit this -day (8/08/16), but | had not heard, pack fram

regarding the meeting with B o | was unable lo (ravel lo River Falls, WA, | confacted the SART 'office-and spoke-lo
representative who Informed me that I'would need a medical releasa fron’— before the SART would release the SAE kit,
to.ma. The. SART representative said she would Email me the form, and that | could bring the signed copy with- me: to pick up the

SAE kif.

[ contacied the M{—‘fD‘s ﬁrop;@ﬁy and Evidence Unit-and requested that the physical evigence be, tfansferred from the slorage,
warshouse to the City. Hall office, :

| scheduled Crime, Seens lnvestigator (CS) All Murray, of the MPD's.Crime Lab; to accompany. me to the. Radius On js"th
apartment complex so hat she could downioad any available videos from thelr onsite, survelllance system, The agreed meeting time
was at 2:00pm on Wednegday; September 7th, 2016 ‘

AL 1450 hours on Septembor6th, 2018 | .contacted reqarding the meeting we-had planned for i ond me.
B <old hat she woulld tradsport to City Hall and contact me when they- rtived. At approximalely 1600.
hours | received & call from [EESSSEEEE advising me that il ond she were nside Gity Hall. | mét the R It Room 108; )
then escorted [EESEEERR (0 (he-inlerview room in Room 124.

On Seplember 6th, 2016 | conducted a preliminary Intervisw with m: this was done to varify information and to see.if any
more of the Incident's detalls had come back to (RN Memory. See separale synopsls for detatls.

On Wednesday, Seplember 7th, 2016 1 requested and received permission 1o utflize Sgt. Ede Faulconer, also of the Sex Crimes
Unit, as an additional invesligator asslgned fo this case.

| contactad Chief Clark (UMPD) and requested his agencies help in locating Garton Djany; UMPD investigalors were able to lead us
to Djam's classroom that morning. Sgt. Faulconer and | waited for Djam's class 1o end, we then made contact with Djam in the
hallway outside the classroom, and asked Djam if would voluntarily speak wilh us regarding the reported assault; Djam slated he
would. We transported Grove to Minneapolis City Hall, Room 124, A recorded Interview of Djam was conducted. See separale
synopsis for details.

During the interview of Djam; invesiigators requested and were given consent to take a sample of Djam's DNA by Buccat Cell

swab; consent was also granted lo conduct a forensic exam of Djam's celiular phone. The exam was completed and the evidentiary
disc was properly inventorled by Crime Lab personnel,
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Ones finlshed withi the interview of Djam, Djam was transporied lo'the Radius oh 15th, where he lives.in apartment #523. In
addition-to transporting Djam {o his dpartment, Sgt. Faulconer and | also brought CSI Murtay 16 the address so that she could
dovaiload any avallable video, While Ienided to Murray and the managemerit's- questions, Sgt: Faultoner escofted Djam to his
‘réom'where he gave Sgl. Faulconer writlen consent t6_search’ the common areas of his-aparirient and his: bedroom. When CSt
Murray was-finished downloading images. from the surveillancs. system | contacted EEEREEIEIIEE S 0 ' ;
: " ; :

ild b Medical Release form 10-her for her signature, | p)jeéen@ed.lh formto

| and she signed It

On Sepleniber 81, 2016 CSI Murray provided evidentiary-discs fo 8gl, Faulconer and me o review, CSI Murray.placed the- orlginal
evidentiary disc in the Property and Evidence Unit under this investigation.

Ori Septermiber 8(h, 2016 | relieved the physical evidence relatéd to this case and (hen traveled la River Falls, Wi to collect the
SAE kit-and {ts. wiitten report. | provided the:-Medical Release form signed by 1o.the Melissa Vespesman, Director of:the
St Crolx Valley. Sexual Assault Response Team, and she in fum relinquished custodyof the, SAE kit and report 1o, me. The physical
and. biological evidence was then transported to the M Bureau of Criminal-Apptehension's-(BCA) Forensic Laboratory for testing
dind analysis. Due (o the nature of this (ovestigation:a, "Rush® order was. placed on the; téquiest,

On Septefnber 8th, 2016'Sgt. Faulconer reviewed the Video:frot Radiuis: Oh. 1811, seg separafe supplement for details,

Oii - Septermber aih, 2016 Investigators contacted U of M Alhétic Direclor Coyle, 1o see if he.colidicontactthe involved players, and
have them contacl.us. Director Coyle contacted me several minutes.later and provided fhe:name of Lee A. Hulton 1l who was
répresetiing the suspeots. | contacted Hutton. and arranged fo.meet withthe suspects on Friday aftemoon at 1300 hours,

On Seplember 9th, 2016 al 1300 howrs Sgt. Faulconer-and | met with the Identified suspacts at Hutlon's office-on.the-26th Floor of
the: Cappelia Towers, 225 Bth Street-S, Minneapolis, MN. The Interviewed patlies were;. Tamarion Roman Johnson )
Ray Ronnell Buford {EEEER). Kiante Tyree Hardin [EEERESE), and Fiimel DiorJohnson (R ). All of the suspects gave:
consent fo have their DNA collected, all of the intervievs were recorded. Al Buceal, Cell samples; were placed into the MPD's.
Property and Evidence Unit-under this investigation. See separate ‘synopsis' for detalls,

On September oth, 2016 | recelved BCA Lab Report #1; Nuclear DRA - Seraen.was detected on'Vaginal, Genital, Oral, Breast, and
Gervical swabs, No Amylase was detected. Testing and-analysis:to begin, samples of suspeels. réquested.

On ' Seplember 12th, 2016 | retrii‘zvé’d and transported the Buccal CelliONA samples of Djam, T Johnson, Buford, F Johnson, and
Hardin 1o the BCA for comparison and analysis to samples already collected.

Investigative efforts 1o continue.

Case Supplement aneapo,lislrpollce?Departmc;nt CGCN: MP-16-322338
Supplement Number; 8 '
Author: 007640 - Matthew Wenté Date Printed: Sep 30, 2016

Supplemant of Sgt M.Wente #007640 on 089/13/2016 15:52
Supplement of Sgl, Wente, badge #7640 - Preliminary Interview wm

CCN: 16-322338

On September 6th, 2016 1 was assigned this case for Invesligalion, | reviewed the CAPRS report regarding this incident, while
reviewing the case | received a phone call from the Victim's mother asking what had been done in support of her daughter's
investigation. | explained to B S (hat | had just received the report, but that | would like to arrange 3 time when | could
speak with her daughter, | o\ the incident. It was decided that | would meet with
m later in the day at Minneapolis City Hall, in room 124, The meeting was scheduled for 1600 hours.

Al 1600 hours on Tuesday, September 6th, 2016 | met with |ESSSEE in Room 124. The following is a non-verbatim synopsis of
that rmeeting; the maeting was not recorded as it was considered preliminary and confirmalory in nature,
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- Whille discussing the information provided in the CAPRS report by [ 1o Sgl. Sherral Schroldt | leamed {hs!- Was the only
female (visibleyin the ingident roomy,; #5623,

‘had been drinking Afcohol pridr fo ledving her apariment; and:then again at various parties before she.arrived at the Radius
On 15ih apartment complex; [ B The Iricident began In aparimient #125:and

evéniually moved 1o #523: BEE M does not remerber drinking whils in Room #1265,

- - remembers that she did not ses.any of the suspects-al the other parties; she met them while Inside Room #1125,

- memory regarding {he:evant was: still:very sparse; she. beliéves thal Is Incident occurred between 0200 and 0800 hours on
the morning of Seplember 2nd, 2016,

B (dentifies ’everi ‘oller young women as being Jn-Apartment #125; |8

- Bl said sho sat down on (hercouch betweenRayand, M and began "Miding! with them;
- [ bolievey that at leagtrone of the-suspects was videolaping her.wilh thelr. phone; butis unclear:as; to.which-suspect It Is.

- B otates that the soxual conlact between her-and “Carlfon.and ‘[ may have been consensual, but believes that the
sexual contact with "Tamation®, "Ray", and "Diof* was; not consensual,

- B8 's uncloar it-she had sexual contact with "KiAnie®, but-beligves she may have: or he may have been.in the room.
- BBl cugaested thal | speak with "Merrick”, also-a. Gopher football player; - sald she resched out to "Merrick® after the-
incident 1o see what he knew or had heard about the: incident; )

. - alsa suggesled hat | speag,with "Seth Green"; Green s alsp a'football player and- pelieves hie 'was sober while in
Room 126. Gresn was not belleved (o have: been In Room 523,

At the end of this preliminan Interviéw 1 explained the Investigalive process (o BN | o/s0 orplained the
complexities of Sexual Assault Investigations to JEEESSSEE, and suggested thal as lime passed she keep noles of ltems thal may
return to her memory, | io&d‘-. that she may remeniber rmore information as ime passes. '

The interview was concluded al approkimately 1830-hours.

Case Supplement Minneapolis Police Department CCN: MP-16-322339
Supplement Number: 9
Author 00'/640 - Malthew Wente Date Printed; Sep 30, 2016

Supplement of Sgt M.Wente #007640 on 09/13/2016 15:55
Supplement of Sgt. Wente, badge #7640 - Review of video retrieved from Djam's phone

CCN: 16-322339
On September Bthy, 2016 | was assigned this case for investigation.
On Seplember 8th, 2016 Sqt. Eric Faulconer and | conducted an interview of suspect, Carlton Chia Djam @) n Room 124

of Minnaapolis City Hall. Related to that interview; Djam gave oral and written consent for investigators to conduct a forensic phone
analysis on his celiular phone, ~

Djem explained during the interview that while having sex with the Victin, ST EEENERICIETA N e e had
recorded a porion of the sexual contact with his phone's video camera. Djam accessed and then played the video for Sgt.

Faulconer and me. There are three videos contained on the forensic evidentiary disc; the first 3s an 8 sacond clip, the second and
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third are essentially the same vided, bul In different formats,

The-following Is a brief review of whal was obiserved and what is contained on the 8 second video.

—-,}s‘ lying on & bed; sheis clotheld, wearing i .
of the malés appears to be reaching towards heright arm sible), I sounding;
appears t0.5e:a slap can be heard, Next ore of the males ¢ ‘heard saying: “you red

loUdly: "} told‘you it-Was." [ is apparently wearing = R IE R L

playful; and fully conscious; she dogs not appear 1o be oljjecling ;ﬂanyhigja&,hisr_{im& '
Ttig-followlng s & brief review of what was observed and what s contalned. on the 92 second video {videos:2* and 3).
~Thers.are two- miales-aid ohe IR female: in. the video, all threa are naked.

oiy‘the Video asjs the suspect known as '[EEEEEE both indiyiduals are knowr to-me’because |:have-met.

filing onchis:bed with. his legs spread,
i body Isumoving back:and forthvas.
nees and elbows, chest facing.down,

head is near. Djani's groln: and'she:appearstosbe:
Is having vaginal irtercouirse Wil - frong behind

- At ona-poiit, can be, heard stafing; "Okay, | have to, throw ouf my gum, where do Pputit, 1 eantt, man; guh,no, rio; (aughs)
{t's 50 hard:with three of you", and then "okay, okay; this:ls fucking hard, 1 don't know:" One of the males, then suggests that they
take tumns, [ says: | don't know.” o

~ 1 belleve the reference {0 threerof you' Is'the fact that there are. thres persons involved, nothing on the video indicates thal there
is afourth person, or third male, in the room. '

- The two males can be seen ges,iuring succassfully to-each other as e sexual.contact conlifues.
i sounds-as fh’ojugh she Is- somewhal intoxicatéd, butJs not slurring her words and-is:certainly conscioisiand awaré. 6f what

Is:going.on. -She- does riot-appear to be Upset by the soxual activity and does riot indicate. that she wants It o stop!
coordinalion’ appears to be horihal, and the sexual contact appears entifely consensual.

Gase Supplement . Minneapolis Police Department CCN: MP-16-322339
Supplement Number: 10

Author: 007640 - Matthaw Wente Date Printed: Sep 30, 2016

Supplement.of Sgt M.Wente #007640 on 09/13/2016 15:56

On Wednesday, September 7th, |.was tasked with assisting Sgt. Malt Wente with the investigation of this case. We lotaled a
person related fo the case that we needed to speak to who was idenlified as Carlton Djam. We were Informed through the course
of the investigation that Carlton was engaged In sexual activity with the victim In his bedroom at the Radtus Apartments on the
night of the assault, We located Mr, Djam at the University of Minnesota and brought him back to Minneapolis City Hall where he
agreed lo speak with us voluntarily about what transpired on {he evening of the reporied assault.

Mr. Djarn {old us that he was af the Radius apartments hanging out in the room of some of his teammates In room 125, when he
met the victim. He stated that he was sitling on a couch with the victim and another male who was identified as

e PR . Djam staled that he and this other Individual were speaking with the victim on
the couch, fliting as he described it and thal the viclim was talking about the fact that she had never had a “lhressoms with two
guys" before,

Mr. Djam stated that he didn't knowm very well, only meeting that day before the game, butl that they decided {o go up fo
his room with her and that they all left room 125 together. Once there, they engaged In mutually consensual sexual activity with the
vietim. He stated that the victim performed oral sex on him while n had vaginal sexual intercourse with the victim from behind
as she was performing oral sex on him, He left the room at a point and - continued to have sex with the victim.
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When he was finished, left the room and Mr. Djam returned and also engaged Ih what he described as consensual vagne
sexual intercourse. Mr, Djam staled thal he had a recorded video of a:portion of he evenl and that the victim was consensual and
a willing participant throughout his interattian with him and— He:alsostated that later on In the evening, he had a
conversation via-Instagram with"the victim that happened after she Ieft his apariment and thal she spoke with him and never
mantioned feeling ag-though she was sexually assaulted, '

.He fold.her thal he had lold other mermnbers of tha football teaim that he had-engagid in‘sexual activity vith the viclim and said that
he was Just making sure that she was. ok. The following. day, Friday,:She again contacled him and a little more confysed about
what happéned the night before and he realfzed that she had no.memoty for parts of the evening. He informed her that they had
sex. He showed Us the video that healluded to and it depictsd the sexual aots that-he described and.the victim was both
consclous and enasged as o willing paricipant.

Mr. Djdm then Tdentified several dther.males that also took part in sexual activity with:the: victim after. ha and were
finished and slaled thal he was.in {he living room.during the activities that.were taking place-in His:bedroom, He remained
steadfast In his assertionsthat he did not sexually-assaull.the victim- and.did not beligve: that any. other of his tsammales who also
engaged In sexual activity:with-the victine did either. Fe:ideniifisd the other members: of the:team: that engaged in sexual activity, In
orderas Tamarion Johnson, Ray Buford, Kiante Hardin and Digr dofinson. Mr. Djam provided.us with consent to: forenscally collect
the-video of.the.vigtim as well as;another video ifat-depicted {he-viotin sitting on his.bed talking with:him and In:support- of
harsiate of congclousnass. Mr, Djam also staled that several, members of the team, In addition to some female friends:of the viclim
were aware that ho lolt wilh her and said fhatthe witnessed the:viclim speaking wilh-her fiends priorto [eaving,:assuming that she
‘wasrinforming them of her Infentions to leave with him and ;

Sgt. Wente and | provided a ride for Mr. Djam back to the: Universily and once’ arrived. He,gave me verbal consent ta search his
robr. | noticed fhat Nis sheets on his bed were different than the ones depicted In-ihe video,that he provided and ihat thay had
beenrecently laundered. There was also-no other evidence of condom wrappers: or thelr contents or any other evidence of g
sexual nature, While st the apariment building, we also collected. and reviewed, video from-the. apartment's securily videos and after
review, found nothing of evidéntlary. value,

On Friday, we .made conl‘a‘ct-,tﬁ‘e‘ifoihei' individuals mentioned to us by Mr; Djam. Wc’,wme informed that they were represenled by-
counisel and that they wers willing to speak:with us with the' presence of counsel, They all agreed {o meet'us at the office of thelr
attorney, Lee Hulton, located st the Capella Towsrs in finngapolis..| paﬂicipat,e‘d‘*wi!h‘m‘e_lntewiews‘of all four Individuals. |

fécorded: the Inferviews for IGantz Hardin and Dior Jehnson,

M. Hardin slatéd that he was at the Radius aparfments on the night of the reportad assaull and that he ran into Ray Buford and
Dior Johihson as they waere headed ugstalrs to e apariment of Mr: Djam: Once-they arrived, he was informed that there was a
female.In the Toom of Mr. Djam that'was allowing sexual interactions and that several of his teammiates had either had intercourse
of ora| sex froni the victim. He entered the room.and spoke with (he victim;. he' stated that he remembered asking her if she was ok
with what'was aboul {o happen. and thal she responded with an affirmative.

She perforrmed consensual oralisex on him for several minutes until hie ended the iriteraction, staling that he felt gullty because he
was seelng another girl and didn't feel right about whal he was doing. He was resoluts in his denial that the victim was
incapacitated and said thal sha was in conlrol of her facullies related to their. converaations and her agreerment with engaging in the
sexual act for him. He agreed to provide a sample of his DNA in_the form of a puccal swab that was collected 1o test against'the
viclim's SAE exam. He slated that whatever Interaction thal took place betweeh him and the victim was consensual.

Nexl | spoke {o Dior Johnson, He. stated that he went into the room of Mr. Djam after Mr. Harding and that the viclim was awake
and aler. Ha rsmembers that they spoke for a litle while and that she performed oral sex and had sexual intercourse with her. He
also did not see any signs of incapacitallon and stated that after the sexual activity, He messaged her for future contact and said
that he received correspondence from the victim on this evening that Indicated thal she Knew who he was.

She never appeared to be unengaged In the activity with him and he remained absolute with his denlals that he sexually assaulted
the victim. He also provided a sample of DNA in the form of a buccal swab for testing agalnst the victim's SAE test and didnt deny
that it was possible that traces. of his DNA could be present. This concluded our interviews with the involved males.

After return to the office, | Identified a female friend of the victim, Identified as [T ERRIREE , Who was at the Radius
apariments, room 125 and witnessed the viclim leave the apariment with Mr. Djam and SR She stated that the victim left
wilh the two males and assumed thal it was possible that something sexual was going to commence between at least one of the
males and the victim just based on how she saw them flirling on the couch together. She stated that she never had any
conversations with the victim prior to her leaving with the males and didn't hear of the sexual assault report until the following day,
when the victim disclosed this o her and other fiends. She offered the information that of the females thal were al the room,
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B 5 friend, was more than likely the one closest to the victim.

On Monday, | contacted EEEEIEER via phone and spoke vith her. She confirmed that she also witnessed the victim flirting with
Mr. Ojam and BN also feaving with them, She said that she spoke to the victim prior- o her leaving with-the two'males
and asked.her if she-was ok. She;stated that the viclim. was alert and fesponded affirmatively that she was fine and wanted-{o go
with.them. She also stated'that, setum10 the room-125 within the hour stated that nothing sexualwas
spoken of batween her and the victim with.regards:to her leaving with the two males but stated that it was. alludad two by several
of:the people, wilhin: the room just-based solély. on the cireumstanices of her departure. ‘

She .described the victim as intoxicatedibut-not out-of cortrol.. She was-contacted by the victim later on that early miomiing after-she
left and stated that via text message; the:victim: stated generally-that she' was involved in something horrible-and was-in a:bad
situation. There-were no spedlfics spoken, of th ht-via-text but- they agreed to meet the following day and it was then that the
victim {old her-and ihat she belleved that'she was raped based on her-sporadic memories. of the evenis: She
emailed.me the contents of the text between her and thie victim which | collected as evidenca,

16-322339

Sot. Erie. Faulconer
Sex Crines Unit

Gase Continued: Open-

Case Supplement Mineapolls Pollce Department CCN: MP-16-322339
‘Supplement, Number: 11
Author: 007640 - Matthew Wenle' Date Printed: Sep 30, 2016

Supplement of Sgt M.Wenle #007640 on 08/13/201% 1666 o
Supplemerit of Sgt. Wenté, badge #7640~ Intetvlew” of Tamarion Roman Johnson

GCN: 16-322339

On September 6th, 2016 1 waév_e;é\'s]gned this case for investigation.

On Seplember-9th, 2016 as part of this investigation, Sgt. Faulconer and | conducted interviews of the remaining four suspecis
refated lo this investigation, As all four, Tamarion Rotnan Jofwison (D). Ray Ronnell Suford [EEEEEE). KiAnte Tyree
Hardin (SRS 2nd Fime! Dior Johnson (EEEEEEIN): vere represented by counsel, the intervievs look place at Barnes and
Thornburg LLP; representing the four suspects was Counsel Lee Hutton li. All of the intervlews were recorded; Tamiarion Johnson
and Ray Buford by me, KiAnte Hardin and Filmel Johnson by Sgt. Faulconer.

The following Is a brief non-verbatim syndpsis of (he' interview of Tamarion Johnson; Counselor Hutton was present,

- Johnson lives In the Radius On 15th apartment complex, room #523.

- Johnson is informed by Djam, who is leaving his bedroom, that there is a woman in his room; Johnson realizes thot

. Johnson does not know how or why n was in his apartment with Carlton Djam,

- Johnson was clothed when he entered Djam's bedroom.- was under a blanket and was not clothed. Johnson described
EE3 =< being alert and happy..

- Johnson and R "chopped it up" meaning they falked with each other; Johnson said that they did talk about having sex.
- Johnson lowered his pants and SEER began performing oral sex on Johnson. Johnson then lay down on the bed with FEER .

- Johnson then had intercourse with R after she lay on her back and spread her legs. Johnson retrieved a condom and
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proceeded.io have sexual intercourse. with . ot one point Johnson efaculated. Johnson sald that during the Intercourse to was
being encoraged by R to continue.

- Johnson adnilts to having sex with the victim, [EEREIpESSEERE R LUt insists It was consensual.

-:As:Johnsan finished anather male named Keandre Thomas amived and began. speaking with JEEBEE Johnson states’ thal Keandre:
Thomias did not‘have: sextial contact: with R and left when he did.

: Johnson did notrecord anylhing refated to'this event on his'phone or other device;

- Johnson said:that affer- he finished Ray Buford, KiAnte: Hardin, and Filmef "Dior" Johason arrived, Johnson. left withi Kiandre'
Thomas.. , ‘ : :

: A consensual.Buccal Gell sampla was taken from Johnson at the-end of thé interview;: Gounsel was present and the Ctnsent To
Search form:was signed.

The interview wag concluded., )

Casg Supplement Minneapolis Police Depattmerit: CEN: MP-16-322339.
‘Supplemenf Number: 12

Author: 007640 - Matthew Wente- Date Printed: Sep 30; 2016

Supplerhént of Sgt M.Wenle #007640 on 09/13/2016 156:57
Supplement of Sgt. Wente, badge #7640 = Interview of Ray Ronnell Buford

OCN: 46-322339
On Seplemperlhy, 2096 | was.assigned fhis case for investigation,

On September Sih;, 2016-as part.of this investigation, Sgt. Faulconer and | conducted Interviews of the: remaining four suspects
related to this Investigation, As all four; Tamarion Roman Johnson EEE). Roy Ronnell Buford (EHEEEER), KIAnte Tiyree.
Hardin [ESESEERR) and Filmel Dior Johnson (GEEREEERE), were representsd by counsel, the: Interviews took place ‘at Barnes-and
Thomburg LLP; representing the four suspecls was Counsel Lee Hutton 11, All of-the: interviews were fecorded; Tamarion Johnson

and Ray Buford by me, KiAnte Hardin and Filmel Johnson by Sgt. Faulconer,
The foliowirig Is a brief noh-verbiatim synopsis of the Interview of Ray Buford; Counselor Hution was present,
. Buford lives at B14 14th Ave. SE, Apt 307, Minneapolis, MN,

- Buford said he recelved a "Facetime" message from Cariton Djam Informing him that Djam and another male had just finished a
"three-way" sexual Interaction with a female.

- Buford arrived at Radius, Room 125, around 0300 hotrs,

- Buford was with el 2 B e lied (o her and then went up o room 523,

- On the way out of Room 125, Buford runs into KiAnte Hardin and Filmel Dior Johnsor then the three of them went up to Djam's
room, #523, lo see what was going on.

- At some point Buford is told that the woman in Djam's room is "down with It meaning she was willing to have sex with others,
- Buford asks Tamarlon Johnson for a condom; Tamarion provides a condom to Buford.,

. Buford stalad that KiAnte Hardin then enlered the bedroom with -; Hardin then left the room approximately 3 10 6 minutes
jater. . ]
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- Buford enfered Djam's bedroom and speaks (o 8

- oid Buford thal

B Buford told o lotd

'Bur 0’u off the (iH n e roon‘ =
- Buférd approachicdt [, who was on the bed.'- began fo rub Buford's lower leg, Buford dropped his pants; and [

Began {6 perform-ofal sex on him,

-~ Afler several niinutes of oral sex Buford stops B 2nd asks i hey can have sqx;“‘as‘ked‘Bufo:r’dﬂi(‘he had a condomn,
Buford !o}d“ he did, the two (hen had intercourse. Buford ejaculated and then left the toom. Buford flushed.the: condom dovm
the tollet,

--Buford described [ as having a cover around her upper body; he- helleved 1t was. a plece of bedding. Buford does not.
remember how the cover came off of [ body,

~"When a:s;k’ed about BN demeanor; Buford described [ as being.receplive to the’ sexual contact: Buford said [EEEE v/as
moaning in an-affirmative manner, during the sexial inlercourse. Buford said;th‘at-‘,naverxaskedihimato:_s(pp.

- When- finished Buford retumed fo Roony 125.t0 hang ouf wilh other fiiends.
< Later, Buford relurned to Room 523 to-gel with KiAnte Hardin'and Fiimel *Ojor’ Johnsop, Biiford said that Djam, T Jobnsen;

Coby McCray (another roommate), Hardin; and F. Jokinson:yvere slillin the. roont. Buford:said {hat Klandre Thomas had already left
the unit. "

B bulord said (hat R

- Buford said that on previous occasi

ons R

- Buford e

- Biford sald that he did not know if B 1ad Beendrinking; Buford said that he had beén dinking.

- Buford described JEIER o5 laughing, having regular conversation, very normal, and her coordination was fine.
- Buford beljeved (hat Hardin received oral sex from B, but was. not sure,

- Bford did not record any part of his contact with SN

- Buford said the
al the University.

after hearing of his suspension from football activities

- When Buford feft the bedroom he said that‘-- was alert and awake.

- A consensual Buccal Cell sample was taken from Buford at the end of the inferview, Counsel was present and the Consenf To
Search form was signed. ~

The interview was concluded at 1423 hours.

Case Supplement Minneapolis Police Department CCN: MP-16-322339
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Supplement of Sgt M.Wenife #007840 on 09/13/2016 15:57
Supplement of Sgt. Wenle, badge #7640 - Investigative Summary to HCAO

CCN: 16-322339

On Seplember 6th, 2016 | was assigned this case for investigation; in addition Sgl. Eric Faulconer was also assigned this case.
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We have conducled-an investigation Into the-allegation that Carlton Chia,
(m, Ray Ronnell Buford (88 B, KiAnte Tyree Hardin BB
and dellberately sexually assaulled || T =

befween the hours of 0200 and 0400 hours Inside 701 15th Ave. SE, Apt. 2

Djary ), BRSNS Tamarion Roman Jonpson
). and Filme) Dior Johnson [ did knowingly
This incident happered on. September 2nd, 2018

3 (Radius On 15(h) in Minneapolis, MN.

description of ihe. evént is admiftedly lacking due to her loss. of niemeryi‘!’étéiedsmal she-had a considerable amount.
:of alcohol prior to Visitirig ;seVeral on-campus parties,-where:she also drank-more alcohol, before the investigative incident-occyrred,
B slated that she.télieved thal thére were at Jeast 12, and possibly 20, persons-involved in the assault and fhat the assault
was Videolaped by several of the parilcipants.

Toxicalogy testing was done by the MN Bureau of Cilminal Apprehension's (BCA) Forensic Laboratory; [ =lcohol, ,
concenlration Was-able to be determined: The Sexual-AssaullExam (SAE) as collecled-approximately 15 hours after thie: incident.
In addition, the SAE was: also processed for evidence;'Semen was discovered on the Vaglnal; Cervical, Genital, Breas, and Oral,
swabs. Testing reyealed no Amylase within the: evidentiary kit. Comparison testing is being.done at-this lime:

Djam pro\'i!deéi“i’nws@tjg’g.lqs:,55{ij\:}'],;'g.hgees recgrdjngg;a:gnc.e;{tha,f.,sghow,s‘-}engag‘ad"'mfwhat‘»ﬁwu'idW'e-;@n-gid’areq1c¢ns.ensu‘a;;
sexual interaclion as:she ls perfomiing.eral sex‘on Djam-and receiving vaginal intercourse from at:thesametime: -f
comments-on the vitdee, that:she-has:no place-fo-put-her;gum and that the: positioning of bodies during the ol Is-apparently:

awkward; At no time does she Indicate that she fs in distress.or Ihat.the confact isiunwelcome or nontonsensual, Djam also.
consented {o a forensic. examination of his c&ll phone, Djam also provided verbal consent {recorded).to search his:commbon.aréa.
apartment and his’ bedroofn; nothing of evidentiary vafue’ was discovered: Djam also consented to a DNA sample, which wis'

transported {o the:BCA. for testing and analysis.

Tamarion Johnson.admitted fo baving 'sex wilh [
) awake, and a willing participant during the -event. o

B, but states’emphatically thal.it was.consensual and that JIl was alert,

- Jonalone‘nt‘ed toa I\Atsmplef vihichwas transprtd to the. BCA for testing and anal)'/ss.

Hardih also admitied to: having - sexual contactwith -; Hardin statad (hat he received oral sex fr'om—aﬁer she began té
fondle hls leg-and asked him (& tum off the fights In the room. Hardin didn't hesitate during the Isterview to slate the dontact was
consensual, and that [EEE participated willingly. Hardin slopped the séxual interaction when he felt guilty that he was involved with
B scxually and \Was aclually womaritically invelvéd with another woman. Hardin left fhe Inciden! bedioom witlin three'{o five
minules of aiving: Hardiri [eaving: the bedroor rathiér quickly was corobiorated by Djam, Buford, and Filnel Johnson. Hardin alse
consented {6 & DNA sarnple, which was transporiad to-the’ BCA for tésting and analysls.

Buford admils tof 222 e e e e a8 Buford also
admitted to having sexual contact with £21 ; Buford insists that S _ was a willing participant and at no time objecled to the
sexual Inferaction bétween fhem, Buford. stated that [EEEEE appeared normal lo him; he was unaware of her possible intoxlcation.
Buford stated that he af\d'- did exchange Snapchat-usernames after they had finlshed having sex. Buford also consented to a

DNA sample, which was fransported lo the BCA for lesting and analysis.

Filmel Dior Johnson admitted to having oral and sexual Intercourse with F. Johnson insisted the sexual contact was
consensual and that EZE was an active patlicipant in the act.

investigators have found no evidence o support the additional participants described by% originally named five
suspects. It was during the (nterview of Djam when invesligalors were given the sixth name of Hardin,

Investigators have reviewed the video at the Radius On 15th apariment complex, nothing of evidentiary value was found.

. who were at the Radius On 15ih
said they say voluntarily

Investigators have also contacted several individuals; EEEEEE g
complex, apariment 425, yshere B8 approaches Djam and lE888 'wo of i
leave vith Djam and One ELSEFM sald thel she spoke with [EERE pro
reassured her that she was fine,

| am requesiing that the Hennepin County Attomey's Office review this investigation for possible prosecution.
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sgggpggi}aﬁt of Sgt NM:Weiile'#007640 on 09/19/2016 14:48
Siipplemerit of Sgt. Weiite, badge #7640 - Interview of Wildess, Klondre Thomas

CCN: 16-322339

On Septerber 8ih, 20161 was asslgned this case for investigation..

inber 15th, 2016:as part of this Investigation, Sgt, Fauleoner-and | conducted an-interview.of Kiondre D'Shaun Thomas
Thomas was,des bed by others Involved with this incident as having been in the, incident:room, with the viclim,

# on the night of the Incldent. The Interview was conducted {the-study lab, located on the
he Radius Gn 15th Apartments, located at 701 -15th Ave. SE, Minneapolis, MN

The following is-a brief non-verbatim synopsis’of the recorded interview of Kiondre Thomas;
- Thomas lives at 701 15ih Ave, SE, Apt. 331, Minneapolis, MN; known as the Radlus on 15&!1'Apértm;ani:compje>’;:

- Thomas, who was ‘v&iﬂ):hisjv}‘slﬁn’g giffilend from Arkansas, went to'Room 523 to see what-fie oecupants.were; daing; he.stated
{hat he was unaware of the action that was oceurring.

- Thomas arrived at Roony 523 as Djam was Just about to exit.the bedroom and Tamarion Johhson was eritering the bedroom;
Johinson tives. In-apartment 523, but In a separate bedioom.

- Thémas stated that while talking with || he said she sounded: “sober." Thomas described B = 'fine” Thomas-also
described -; "ag chilin'”

- Thomas said that hs could tell that BB was naked, but that she'Was covered up by the bedding. Tromas sald-that [EEER was
holding her phone and appeared fine.

- Thomas did nof know‘ before entering the room;, - doubts he would recognize her if he saw hes again.
- Thomas did not remember what he and‘ lalked about whila he was in the bedroom with her.
. Thomas said he was standing in front of the bed; Johnson was standing next to him,

- Thomas did not know that [EEEEETEEE

- Nehher“ nor Thomas asked each other about having sex with the other.
. Thomas did not believe 1hatm was in fear or distress about the situalion.

. Thornas left apartment 523 before Tamarion Johneon began having sex with EER: es he was leaving he passed Ray Buford,
Filmel Johnson, and Kiante Hardip entering Room 523.

The Interview was concluded at 1350 hours,

Case Supplement Minneapolis Police Department CCN: MP-16-322339
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Supplement of Sgt M. Wen!e #007640 on 09/20/20‘6 09:34.
Supplement of Sgt: Wente, badge #7640 - BCA Lab results - Tercology and Niclsaf DNA

CCN; 16-322339

on September Bih, 2016 was asslgned this. case for investigation.-On Septembiér-8th 2016 the related Biological and Physical
evidénce was refileved and teansported to the MN Bureats.of Criminal Apprehenslon s (BGAY Forensic Laboratory for tesling and
analysls. Testing for ONA and Toxicology. were-réquested.

©n Seplember 9th, 2016 I'tecelved BCA Lab Report #4;-Nuclgar DNA -'Semén. wis, detétled on the Vaginal, Genital, Oral, Breas!,
and Cervical swabs taken dufing the Sexusl Assault-Exam (SAE): ‘conductetkon {He. victin,

at Hudson_W) Hospital on.Seéptember 2nhd, 2016..

On, Sapternber 121H, 2016 ] rétrleved and transported the ‘obtained Bucéal-CellDNA- samples frdm'.é‘t'lspéc'ts;- Djam‘ B'ufdfd,v T.
Johifison; F. Johnson, ahd:Haidinto the BCA for comparative tegting and analysis,

On Septermber 13ih, 20161 received BCA Lab Reports #2 and #3;; Toiico)ogy! the results for Blood and Urine samples tested were
negative: for-Alcohol, -Additional toxicology testing for oflier substaricés was” recjuested

Ori Septeniber 20th, 2016 | received BCA Lab Repor’c #4; Nuclear DNA resulls; cofmparative analysis on the aforementioned swabs
are as (ollows; ,

- Vaginal arid External Genital swabs - Sperm Cell Fraction (mistiré of three or more) matches Filmel Dior Johnson.

- Bréast: swab Spefm Cell Frachon (iixture of two. or. more) mat ches F !mel Dlor Johnson M’gor ‘Nop- Sperm Oell Fraction (mixture
of thres or! 'hore) mdica{ed 8»: "female" Tamarlon Roman Johnson cannot be excluded as'a contnbutor to'the minor type.

- Gervical-swab - Sperm Cell F"récﬂon {singleé source) matéhés Filmel Dior-Johnsgn.

Refer 1o actual reports for further explanation of test resulls,

Case Supplement Minneapolis Police Depattmetit CCN: MP-16-322339
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Supplement of Sgt. Wente, badge: #7640 - Phone interview of

CCN: 16-322339

On September Bih, 2018 | was assigned this case for investigation.

On September 21st, 2016 as part of ihis investigation, | conducled a phone Interview wit | I
* . £ - R - . . i el b i

. E = ang was nden(nﬁed as havmg had
. on Sep{ember 2nd, 2016, between 0200 and 0330 hours,

, Carlton Djam and m Ihis contact was supported by

sexual contact with lhe victim s ,
was involved In the Video/audio recorded eplsode belween
video recovered by Djam's cell phone,

The foliowing is a brief non-verbatimn synopsis of the recorded inlerview of-

- vas on the ﬁrqt ﬂoor of the incident address;
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apartment, but does not remember her name. - remembered that she was from

£l said he met a-woman In a first floor , vas
- & The woman sal down betweenq and BB Govher foolball player (idenlified
through this investigation as Carlton Djam), The three began (o talk; [EBE agreed it could have been considered "flirting.”

- [ rermembered being asked if he wanted-o vigit the |l player's room; Carlton Djam's roon, #523. il believed it to mean
they. would be ‘jgemng‘ closer,”

- When asked about-the \*/omapjs'.-behaviopinside‘.the:ﬁ'rsl floor -apartment [ thought that the. woman was' functioning-and able to
care for Kerself and did not appear in disttess:or fear,

- JE sid that the woman'was aéting'the sanie whien they arfived at the fifth floor room.

- Regarding thé; sekual ‘contact; B sald that thé-woman wds Kissing and féeling on him; B sald'that heand tﬁg_a'_-ﬂri}@yer
took turns; B 'sald hie Werit-firstand whih fie was' fifiished:the: woman toid him it was okay for the iher male:(Dlam) to.come
Into-the.réom,

- B said that when. fie [éft:the: foori {H.Womah was: behaving the’ same as.she was in thie first floor apaflment-arid wher they.
firstarived In the. fifth figor toor. |asked specifically. asked [ If the woman was.distressed or uncofiscious, B saidishie was
rielthier-and was actively speakingid him as he:left.

- BBl did say he saw the woritan conversing with her fiends prior-lo her jolning 8 ond Djam on the: couébtin 0 first fioor
apartmerit. JiEB8 did not see her drinking-any-alcohol, nor was he; blit f aid say there was alcofiol in the foom.

- B sa(d as he left the bedroofn In'the fifth flbor apartment (#523); the other boy (Djam) entered, BN stayed outside the

bedroom fof a few moments, did not see anyohe else In the aparfnierit on the fith floor.
B did not see the other male,

a’aln,

Djam, or'ihe woman

The Inlérview wis concluded at 1123 hours,

ot
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